

# Prime RR-50 V3



Wiggle  
Prime RR-50 V3

Prime RR-50 V3

Wiggle Prime RR-50 V3

Prime RR-50 V3



1. The hub is the central part of the wheel that the spokes are attached to.  
2. The hub is made of metal and is usually black or silver.  
3. The hub is the part of the wheel that the axle goes through.

4. The hub is the part of the wheel that the spokes are attached to.  
5. The hub is the part of the wheel that the axle goes through.



6. The hub is the part of the wheel that the spokes are attached to.  
7. The hub is the part of the wheel that the axle goes through.  
8. The hub is the part of the wheel that the spokes are attached to.

9. The hub is the part of the wheel that the spokes are attached to.  
10. The hub is the part of the wheel that the axle goes through.

<https://cycling40.com/parts/bearing>

□□□□□□□□□□□□□□□□

[https://cycling40.com/parts/hub\\_bearing](https://cycling40.com/parts/hub_bearing)

**Prime**□□□□□□□□□□□□□□



□□□□□□□□□□□□□□□□□□  
□□□□□□□□□□□□□□□□□□

□□□□□□□□□□□□□□

[illegible]





1. 检查所有工具是否齐全，包括螺丝刀、扳手、钳子等。
 2. 确认所有零件的规格和型号，确保与设备要求一致。



3. 仔细阅读说明书，了解设备的正确操作方法和安全注意事项。
 4. 确保所有连接点都牢固可靠，避免因松动导致设备损坏。

5. 检查设备的充电接口是否清洁，无灰尘或异物。

6. 在首次使用前，请对设备进行充分充电，以确保其正常工作。



Wiggle Gina Ricardo Prime RR-50

—

Prime RR-50



[illegible]

25mm 70psi

1000











ロードバイクの通販サイト Prime RR-50 V2 の紹介



<https://nagiroad.com/wheel-of-road-bike/3888/>

PrimeのロードバイクRR-V3の紹介 PrimeのロードバイクRR-V3の紹介

ロードバイク





 [Prime – RR-50 V3](#) □□□□□□□□□□□□□□□□